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CANVI Com que amb els socialistes no va anar bé, CiU ha decidit pactar amb
l’altre grup, Junts per Pals, que era a l’oposició POUM No vol parlar d’un nou
pla general, sinó de fer una revisió de l’actual, que és de l’any 1986

“Amb el PSC no he
treballat còmode”

Joan Silvestre. Alcalde de Pals (CiU)

orna a ser alcalde, però
en aquest mandat go-
verna amb els que fa
quatre anys eren a l’opo-
sició, Independents i

ERC. I amb els que governava, el
PSC, a l’oposició.

Com s’explica això?
Penso que és de bon explicar. Hem
passat quatre anys amb un altre
equip de govern. Uns aliats, el
PSC, amb qui, per la meva part, no
he treballat ni gaire còmode ni gai-
re bé. I ara, per no tornar a caure
en els mateixos paranys, doncs
l’opció va ser canviar. Canviar amb
l’altra gent. I hem anat amb ells
perquè, a més, els projectes que te-
nim eren pràcticament els matei-
xos. Tenim les mateixes idees per
a Pals.

Una novetat del mandat és el re-
partiment d’alcaldia, que no havia
passat mai. Com ho valora?
A mi m’hauria agradat fer els qua-
tre anys, lògicament. Però bé, re-
conec que, tal com han anat les
eleccions, amb un empat tècnic
entre les tres forces, és normal.

Un cop deixi l’alcaldia, continuarà

T
Albert Vilar
PALS

com a regidor o plegarà?
Jo em vaig presentar per defensar
el poble, no només per ser alcalde.
I crec que es pot defensar des de
l’alcaldia, el govern o l’oposició.

Parlant de projectes, una de les
prioritats del nou govern per
aquest primer any és la nova llar
d’infants. Com està?
És una prioritat que no és nova
d’ara. Fa temps que en parlem.
L’anterior equip de govern ja va
treballar-ho bastant. I ara conti-
nuem. El tema està a punt. Jo crec
que si no hi ha res de nou, al se-
tembre o a l’octubre començarem
les obres.

La gran obra del mandat, però, se-

rà la revisió del pla general, no?
En aquest mandat, segur, s’ha de
fer; no direm un nou pla general,
sinó fer una revisió. L’actual plane-
jament és de l’any 1986. Ha tirat
molt i pot continuar tirant, però
crec que s’hi han de fer modifica-
cions; és bo fer una revisió general.
A més, una sentència judicial re-
cent es pot dir que ens hi obliga.

Se saben les línies mestres
d’aquesta revisió?
Hem de nomenar una comissió i , a
partir d’aquí, començar a parlar-
ne. Però no farem coses rares, ni
ampliacions.

Hi ha alguna idea de connectar els
tres nuclis: Pals, Masos i Platja?
Això, jo diria que és molt difícil. La
idea que hi ha per fer això, i és pos-
sible que entri en aquesta revisió,
és unir-los mitjançant un carril bi-
ci. Però unir-los urbanísticament,
ho veig bastant difícil.

Un tema encara pendent és els
terrenys de Radio Liberty. Què hi
ha de nou sobre això?
Novetats, novetats, no n’hi ha. Es
va seguint una línia. Hi ha uns pro-
jectes presentats. I, a partir d’aquí,
es va tirant endavant per veure
què passa. Les diferents eleccions,
però, ens van aturant. ■

Joan Silvestre, davant d’un dels vidres de la façana de l’ajuntament, amb el nom de Pals ■ A.V.

Setembre
2013.  Aquesta
és la data que té
com a alcalde de
Pals, dins el pacte
de govern amb
Junts per Pals,
d’intercanviar-se
l’alcaldia. Silves-
tre és alcalde des
de l’any 2007. I ja
ho havia estat en-
tre els anys 1995 i
2003, en què va
decidir agafar un
mandat sabàtic.
Abans de ser al-
calde havia estat
regidor. Va ser-ho
entre els anys
1983 i 1995.

❝Al setembre o a
l’octubre
començarem les obres
de la nova llar d’infants

Divendres vinent s’apro-
varà el cartipàs de la Dipu-
tació de Girona, que distri-
bueix les diverses àrees
entre els 15 membres de
l’equip de govern de CiU.
L’alcalde de Castell-Platja
d’Aro, Joan Giraut, es farà
càrrec de l’àrea de Turis-
me de la Diputació, que té
com a eina principal el
Patronat de Turisme Cos-
ta Brava-Girona. Giraut ja
havia estat el diputat dele-
gat d’aquesta àrea durant
la primera presidència de
Carles Pàramo (la presi-
dència del patronat se la
va quedar Pàramo).

La setmana passada es
van saber les àrees dels
tres vicepresidents de l’e-
quip del president Jaume
Torramadé: Cooperació
Municipal i Cultural, per a
l’alcalde de Bescanó, Xa-
vier Soy; Hisenda, Patri-
moni i Règim Interior, per
a l’alcalde de Banyoles, Mi-
quel Noguer, i Acció Terri-

torial, per a l’alcalde de la
Vall d’en Bas, Miquel
Calm. La resta d’àrees de-
rivades d’aquestes tres i
els seus pròxims respon-
sables seran els següents:
Josep M. Corominas, alcal-
de d’Olot, s’encarregarà de
l’ens Dipsalut; Marta Fe-
lip, regidora de Figueres,
de l’organisme de tributs
Xaloc; Josep Sala, alcalde
de Forallac, de Cooperació
amb els Petits Municipis;
Imma Colom, regidora de
Tossa, d’Acció Social; An-
toni Guinó, alcalde de Ma-
çanet de la Selva, d’Es-
ports; Josep Blanch, alcal-
de de Pau, de Xarxa Vià-
ria; Antoni Solà, alcalde de
Santa Coloma de Farners,
de Cultura; Ramon Soler,
regidor de Llagostera,
d’Hisenda, i Albert Piñei-
ra, alcalde de Puigcerdà,
de Noves Tecnologies.

CiU governa a la Dipu-
tació amb majoria absolu-
ta i a l’oposició hi ha 7 dipu-
tats del PSC i 5 d’ERC, les
dues forces que governa-
ven en l’últim mandat. ■

a L’equip de govern de CiU aprovarà
demà passat el cartipàs, en què Solà
assumeix Cultura i Corominas, el Dipsalut

Joan Giraut
portarà l’àrea
de Turisme de
la Diputació
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Joan Giraut amb Jaume Torramadé, en el ple de constitució
de l’actual Diputació, divendres passat ■ MANEL LLADÓ


